

隐私信息管理体系认证证书

经北京中安质环认证中心有限公司审核,确认

广州市良策网络技术有限公司

统一社会信用代码: 9144010107840155XF

(注册地址:广东省广州市天河区黄埔大道中309号自编3-22-2

邮编: 510665)

隐私信息管理体系符合:

ISO/IEC 27701:2019

《安全技术—隐私信息管理的扩展—要求和指南》

认证范围覆盖如下:

计算机软件开发及运维的隐私信息管理活动

适用性声明(SoA)版本号: A/0

地址:广东省广州市天河区黄埔大道中309号自编3-22-2。

注册号:22028PI10021ROS

有效期: 2022年08月25日至2025年08月24日

颁证日期: 2022年08月25日

自颁证第二年起,证书的有效性依据北京中安质环认证中心有限公司每年的定期监督获得保持。







地址: 北京市朝阳区东三环南路 58 号 富顿中心 1 号楼 22 层 邮编: 100022

证书查询方式: The website of inquiry certificate: www. cnca. gov. cn



PRIVACY INFORMATION MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE OF CONFORMITY

This is to certify that the Privacy Information Management System of

Guangzhou LiangCe Network Technology Co., Ltd.

Unified Social Credit Identifier: 9144010107840155XF

(Registered Address: No.309, Huangpu Avenue Middle, Tianhe District, Guangzhou City, Guangdong Province 3-22-2 Postal Code:510665)

has been audited by Beijing Zhong An Zhi Huan Certification Center Co., Ltd. to conform to the standard:

ISO/IEC 27701:2019

Security techniques – Extension to ISO/IEC 27001 and ISO/IEC 27002 for Privacy information management - Requirements and guidelines The scope of certification is as follows:

Privacy information management activities for computer software development and operation and maintenance

Add:No.309, Huangpu Avenue Middle, Tianhe District, Guangzhou City, Guangdong Province 3-22-2.

Version No. of Statement of Applicability: A/0

Registration No.: 22028PI10021R0S

Period of Validity: from: Aug. 25.2022 to Aug. 24.2025

Date of Issue: Aug.25.2022

Since the next year of certificate issuance, the validity of this certificate will be maintained by periodical annual surveillance of ZAZH.



The website of inquiry certificate:

证书查询方式:

www. cnca. gov. cn





Beijing Zhong An Zhi Huan Certification Center Co., Ltd. (Former 8 • 1 Certification Center of Quality System)

A 22nd floor, Free Town, No.58, South Road, East 3rd Ring Road, Chaoyang District, Beijing 100022, China